
Referat, vanlig møte
27. September 2023, kl. 16:15, rom: V139

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.
Oppmøte

39 2023 Godkjenning av innkalling V

Godkjent

40 2023 Valg av ordstyrer og referent V

Godkjenner Rebecca som ordstyrer og Isabel som referent

41 2023 Godkjenning av referat V

Godkjent

42 2023 Orienteringer O

0.1 Rebecca, leder
Rebecca var på møtet med studieadministrasjonen og UU. De ville høre fagut-
valgets de vil høre FFUs innslag om hva som forventes om mastersermonien og
studiestart. Videre var hun på møte for karrieredagen og meddeler at PR får
oppgave om å lage brosjyrer. Dette vil også sendes privat.
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0.2 Elias
Han har snakket med Anders Kvellestad om fysikk i origo. Det ble forslått
at det holdes tirsdag 24. oktober, samme dag som innlevering av prosjekt 3 i
compfys. Anders foreslo to tema han kunne snakke om, hans egne forskning eller
to filosofisk fysiske spørsmål.

0.3 Mari
Hun har UU møtet i morgen, da skal FYS1100 tas opp. Hun lurer på om resten
av fagutvalget har noen innspill. Dette blir tatt opp senere. Hun spør også om
hva som skjer med heisen. De mangler en spesialdel som tar lang tid å komme
fram.

0.4 Max
Har begynt å planlegge hyttetur.

0.5 Artis
Han har satt opp økonomi for karrieredagen. Videre er han bedt om å bestilla
karaoke tid og bord til spising etterpå.

43 2023 Årets foreleser D

Det er frist på søndag for studenter å nominere forelesere. Her er det viktig å
huske at vi kun skal nominere forelesere på fysisk institutt.

44 2023 FYS1100 D

Tidligere og nåværende studenter av FYS1100 deler tanker og forbedringsområ-
der til emnet. Dette er grunnet det ikke blir gjort emneevaluering av emnet og
flere ønsker endring i faget. Følgende er opplevelser medlemmer av fagutvalget
har hatt med emnet:

- Oblig 3 har nylig blitt lagt ut, den oppleves som svært krevende da det
ikke er ressurser som bøker eller slides til å som hjelper.

- Store deler av forelesning går til quiz, spesielt leit da det kun er to timer
forelesning i uken.

- I forelesning tas det opp mange spesialtilfeller og unntak når det ønskes at
det som gås gjennom er mer generelt.

- I forelesning er det gjennomgang av oppgaver som elevene ikke har for-
kunnskaper til å skjønne, dermed blir det lite nytte av gjennomgåingen.

- Fysikk 2 er ikke et krav for å ta emnet, likevell opplever studenter som har
hatt fysikk 2 emnet som krevende.

- Det slites med å forstå hvorfor tingene som gjennomgås i timene er rele-
vante.

- Obligene oppleves som kronglete og vanskelig å forstå. Da oppgavene kan
tolkes på flere måte kan det være vanskelig å sammenligne med andre.
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- Det går mye ressurser til seminar og folk liker seminar, men synes de ikke
har kunnskapen til å få fult utnytta av dem. Dette bygger på et ønske om bedre
forelesning.

- Elevene er ikke fornøyde med pensumboken.
Forslag til tiltak:
- Gi formel i forelesning og forklar når denne skal brukes.
- Det ønskes flere forelesninger som også er mer ryddige og pedagogiske.
- Legge ut andre ressurser da det er misnøye med boken.

45 2023 Informasjonsmøte om master D

Instituttet skal 7. november ha mastermøtet. Dette er for å informere om ulike
retninger og livet som masterstudent. Instituttet lurer på om fagutvalget har
noen innspill:

- Det ønskes at det ikke på zoom, men fysisk.
- Hvis det blir breakoutrooms ønsker studentene å vite om hvordan finne

veileder, hva forventer veileder, hvor frie er man til å velge oppgaven, er det mu-
lighet for å finne veileder andre steder enn på universitetet, hvordan fungerer
den spesifikke seksjonen. Her påpekes det at personen som holder breakout-
rommet bør å forberedt slike spørsmål med svar da det kan være vanskelig for
studentene å vite hva de ikke allerede vet.

- Det ønskes at både studenter og professorer snakker.

46 2023 Eventuelt O/D

Det blir karaoke onsdag 4. oktober etter møtet og Rebecca noterer hvem som
skal være med.

Pernille har fått ansvar om å fikse merch, hun skal danne en komité.
Vi skal fortsette med frie lesesalsplasser da de blir mye brukt.
Fysikk i origo diskuteres videre. Det konkluderes med et ønske om at Anders

skal snakke om de filosofiske spørsmålene. Videre skal han bli spurt om hvor fast
den diskuterte datoen er.

47 2023 Møtekritikk

check-out kl 17:00

Isabel Sagen :)
Referent
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